



Møde nr.

5/2015-2016

Bestyrelsesmøde RSIK, Kunsten - arbejdsbestyrelse

Mødedato:

07.12.15

Mødested:

Klublokalet

Deltagere (medlemmer):

Marianne Eilertsen (ME)
 Ann Aagaard (AA)
 Vit Musil (VM)
 Elena Oler (EO)
 Heidi Sauer (HS)

Fraværende:

Nikolai D. Hansen (afbud) (NDH)

Referent:

Vit Musil (VM)

DAGSORDEN:

1. Godkendelse af referat
2. Aktivitetslisten
3. Nyt fra formanden
4. Nyt fra RMB
5. Brugerbestyrelsen
6. Kunsten generelt
7. Økonomi
8. Camp uge 32
9. Bestyrelsen næste sæson
10. Isdans
11. Mini – tilhørsforhold
12. Kanal 5 – 5. halvleg
13. Evt

1. Referatet er blevet godkendt

Nr.	Aktivitet	Ansvar
1.	Tøj fra sponsor afventes stadig. NDH har snakket med Sandra og Vivi ang dette	NDH



2.	Arbejdsdagen er blevet aflyst. Men tavlen skal ordnes ved lejlighed. Tavlen skal betrækkes/ males. På tavlen skal der forefindes: -Årshjul -Terminplaner -evt artikler - al anden information fra best.	
3.	Vit er i fuld gang med at få de sidste skabe udleveret til dem der ønsker dette	
4.	Trivsel/undersøgelse/foredrag herom	
5.	Der mangler ekstra nøgler til nogle af skabene. Vit undersøger og beder disse løbere at aflevere nøgle til Nikolai onsdag d.9/12 som vil få lavet kopier mens de træner.	

2.

3. Nyt fra formanden

Der kommer en del kritik og utilfredshed fra en gruppe af Funkskate forældre. De skal tilbydes et møde for at få afklaret problemerne og for at finde en konstruktiv løsning. ME og NDH finder løsning.

4. Nyt fra RMB

Der er ikke noget nyt fra RMB som vedrører Kunsten

5. Brugerbestyrelsen

Der er heller ikke noget nyt herfra

6. Kunsten generelt

Vi har i dag haft besøg af vores 3 isdanske drenge/herrer. De er kommet med en del forslag til forbedringer af struktur og til forhøjet kvalitet.

- ny holdopdeling
- nye navne på hold
- behov for ændret syn på balancen mellem Funkskate/K/M i klubben
- cheftræner skal også undervise på Funkskate. Måske ikke hver gang, men vigtigt, at hun holder øjne med udviklingen af eventuelle talenter og med udviklingen på Funkskate generelt
- andre end Fie bør deltage i vurderingen af, hvilke løbere der skal videre fra Funkskate
- hvem er/ skal være/ er kvalificeret som trænere på Funkskatehold og små elitehold.
- bliver der evalueret her på?
- lige nu er det svært (tager lang tid) at blive hjælpetræner, men alle kan blive det uden skelen til egen skøjtenivuea
- kommer der en ny trivselsperson?



Isdanser issues

-Give udtryk for tilfredshed før kritik !!!

Ønsker:

- et månedlig isdansemøde. Fx. søndag efter office
- ugentlig arbejdsplan
- ballroom træning
-

Andre vigtige punkter:

- det er ikke meningen at isdanserne skal hele tiden træne med andre hold. Når der er på træningsplan er 2 trænere til 2 hold, skal trænerne træne hvert sit hold

-hvad er Lucies tanker om , hvordan drengene kan udvikle sig, mens de er partnerløse?
-mærkeprøver- Linus gl. Test 4, Emil guldelementer

-der skal kommunikeres til Lucie , at de ikke er der bare for at have det sjovt, at de gerne vil udfordres . At have det lidt sjovt er ikke enesbetydende med at være useriøs

-bestyrelsen skal være bedre til at hjælpe Lucie med at navigere i vores danske system

- hvad skal der til for, at eventuelle piger/partnere fra udlandet vil blive her
- hvad skal der til at træneren vil blive
- har Lucie ideer til partnere? Drengene kan selv angive ønsker til partnere.
-

- drengene vil lave fælles indlæg(annonce) til DSU 's hjemmeside om, at de søger isdanspartnere med et godt grundløb og interesse for isdans og invitere dem til Audition/ prøvetime(r)

- de vil også hver især søge på de eksisterende isdansepartnersøgning websites.
- eventuelle nye partnere skal ikke tvinges til at stoppe solo da det kan virke afskrækkende.

7. Økonomi

Der er ikke fuldstændig overblik over økonomi. Vil blive ordnet i løbet af den kommende tid i december og januar.

8. Camp 32 og Apriltræning

Camp 32 laves nok som åben camp for alle klubber og ikke kun for RSIK, Gladsaxe og Tårnby.

Apriltræning afholder vi alene uden deltagere fra andre klubber

9. Bestyrelsen i næste år?

Heidi stopper som formand og ikke har helt besluttet om hun stiller op til bestyrelsen.

Muligvis som suppleant. Heidi vil opfordre Marianne til at stille op som den nye formand.

Elena stopper i bestyrelsen. Joan vil gerne overtage konkurrencetilmeldinger efter Elena.

Louise vil blive opfordret til at stille op til bestyrelsen enten som medlem eller suppleant.

Hun kunne godt overtage administration af skøjteudlejning i Kunsten efter Elena.

Vit og Marianne har udtrykt, at de gerne vil stille op til bestyrelsen igen.

Vit skulle gerne overtage arbejdet i Brugerbestyrelsen efter Heidi som også forslår at spørge Tina Freno om hun kunne tænke sig at være den nye trivsels repræsentant.

10. Isdans



se under punkt 6. **Isdanser issues**

11. Mini - tilhørsforhold

Stine , en af forælderne efterlyser en klarhed omkring pligter for Miniholdets forældre. Kritikken går ud på, ...at klubben kræver pligter uden goder. *Funskate Mini er ikke et konkurrencehold, derfor bør de ikke deltage i vagtplanen.*

Beslutning:

Alle fra de udtagede hold deltager i vagtplanen.

12. Kanal 5 - 5. halvleg

Vi får besøg af Kanal 5 som vil i sit program 5.Halvleg lade 3 af sine konkurrerende deltagere dyste i isdans. De isdansere vi har i klubben opfordres til at deltage og hjælpe under optagelserne.

13. Evnt.

- De tre løbere vi lige nu har på Minihold får 3 ældre frakker.
- bestyrelsen har besluttet at give tilskud på 50% til Lucies nye klinger.